
Mäntynummen yhtenäiskoulun                                                                            Pöytäkirja 

oppilaskunnan hallitus (7.-9.) 

___________________________________________________________________________ 

 

Oppilaskunnan hallituksen kokous 

 

Päivämäärä: 17.1.2019 

 

Paikka: Mäntynummen yhtenäiskoulu, Mäntynummenkuja 15, 08500 Lohja 

 

Läsnä varsinaisista jäsenistä: Pinja Kainua 7A, Elmer Reunala 7B, Veeti Bark 7E, Aleksi 

Hakkarainen 8A, Emma Kosonen 8B, Niilo Perälä 8D, Anni Nousiainen 8E, Eeva 

Myllykoski 9B, Roope Sivonen 9D, Samu Kupiainen 9E, Suvi Korpikoski ohjaajana 

 

Läsnä varajäsenistä: 

Elmeri Huhtanen 7F, Jerry Jokivaara 8B, Silja Ryhänen 8E 

 

 

1) Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Anni Nousiainen avasi kokouksen klo 13.24.55 

 

2) Kokouksen järjestäytyminen 

Sihteerinä Samu Kupiainen. Pöytäkirjantarkastajat Aleksi Hakkarainen ja Elmer 

Reunala. 

 

3) Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen 

Puheenjohtaja Anni Nousiainen totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

4) Esityslistan hyväksyminen 

Esityslista hyväksyttiin. 

 

5) Keskustelua ystävänpäivän Zonta-tapahtumaan liittyen 

Oppilaskunnalla on kymmenen minuuttia “konsertista”. 



Samu Kupiainen, Silja Ryhänen, Aleksi Hakkarainen, Niilo Perälä, Eeva  

Myllykoski ja Anni Nousiainen suunnittelevat ohjelmaa. 

Anni Nousiainen, Emma Kosonen Ja Eeva Myllykoski toteuttavat. 

 

6) Kevään ympäristöprojekti 

Tehdäänkö “Ekotekopuu” jonka runko tehdään jostain kierrätys materiaalista, 

ja lehdet ovat allekirjoituksia oppilailta ja opettajilta, jotka sitoutuvat  

tekoihin vuonna 2019? 

Jerry Jokivaara, Anni Nousiainen, Silja ryhänen, Aleksi hakkarainen 

ja Julia Pohjolainen lupautuivat toteuttamaan. 

 

Löytyykö muita ideoita ympäristöön liittyen? 

Ei. 

 

7) Muun toiminnan suunnittelua keväälle 

Kahvila asiaa: 

Opettajat eivät pidä siitä, että oppilaat tulevat kahvin kanssa tunnille. 

Kahvila järjestettäisiin kerran viikossa keskiviikkona 12.00-12.10 ja maksaa 50 

cnt. 

 

8) Ilmoitusasiat 

Tiedottajamme Aleksi Hakkarainen kuuluttaa aamunavauksessa, että  

oppilaskunta käyttää nettisivuja. 

 

YHR toivoo oppilaskunnan jäseniä kuuntelemaan. 

Jerry Jokivaara ja Anni Nousiainen lähtevät. Päivä on vielä auki. 

 

On hyvä muistaa, että rahankäyttö on mahdollista. 

 

Rahastonhoitajien pitäisi hoitaa kassan lasku. 

 

 



9) Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja Anni Nousiainen päätti kokouksen klo 14.02.09 

 

 

Oppilaskunnan hallituksen puolesta 

 

Lohjalla 17.1.2019 

 

 

 

Samu Kupiainen 

 

 

 

Pöytäkirjantarkastajat 

 

____________________________                                 ____________________________ 

Aleksi Hakkarainen                                                          Elmer Reunala 


